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Protokół Nr VII / 07 
z sesji Rady Powiatu w Kielcach  

w dniu 30 maja br. od godz. 11.00 do 13.30 
w Zespole Szkół Le�nych w Zagna�sku 

  
 
 
Do pkt 1 
Otwarcie sesji 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato 
Otworzył obrady, przywitał radnych oraz pozostałych uczestników sesji. 
 
W obradach udział wzi�li: 
-    Starosta Kielecki –Zenon Janus,   
- Wicestarosta Kielecki –Marian Ferdek, 
- Członek Zarz�du Powiatu -Ryszard Barwinek, 
- Członek Zarz�du Powiatu – Bogdan Gierada, 
- Członek Zarz�du Powiatu – Szymon Jarzyna, 
- Sekretarz Powiatu - Stefan Strojny, 
- Skarbnik Powiatu - Maria Klusek, 
- Dyrektor PUP w Kielcach -Zdzisław Kowalski, 
-    Radca prawny - Ewa Kokowska,  
-   Wicemarszałek Województwa �wi�tokrzyskiego  - Zdzisława Wrzałka, 
-   Prezes Klubu Polskiego Stronnictwa Ludowego  - Stefan Pacak,  
-   Radny Sejmiku Województwa �wi�tokrzyskiego – Mieczysław G�bski 
oraz przedstawiciele komórek organizacyjnych Starostwa Powiatowego.   
 
Zaproszony go��: 

Poseł na Sejm RP – Henryk Milcarz 
 
Dyrektor Zespołu Szkół Le�nych w Zagna�sku  - Anna Kowalska 
Witam na kolejnej ju� sesji Rady Powiatu Kielcach w Zespole Szkół Le�nych  
w Zagna�sku. �ycz� owocnych obrad i zapraszam do cz�stszych odwiedzin 
szkoły. 
 
Do pkt 2 
Stwierdzenie quorum 
 
Quorum w dniu 30 maja 2007 r. wyniosło 29 radnych. Lista obecno�ci stanowi 
zał�cznik nr 1 do protokołu. 
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Do pkt 3 
Przyj�cie porz�dku sesji 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Zgodnie ze Statutem Powiatu Kieleckiego porz�dek obrad radni otrzymali na  
siedem dni przed sesj�. Został on skonstruowany w porozumieniu z radc� 
prawnym Ew� Kokowsk�. Jest on do�� obszerny i tak uło�ony, aby 
Przewodnicz�cy Rady mógł do ko�ca prowadzi� obrady. Oczywi�cie 
spowodowane to było tylko trosk� zwi�zan� ze sprawnym prowadzeniem sesji.  
 
W dniu dzisiejszym wpłyn�ły jednocze�nie 3 wnioski dotycz�ce zmian  
w porz�dku obrad sesji (w zał�czeniu do protokołu).  
 
Wniosek Klubu Platformy Obywatelskiej dotyczy zdj�cia z porz�dku obrad 
punktów 17, 18, 19 i 20 o nast�puj�cej tre�ci:  
17) Rozpatrzenie wniosku grupy radnych w sprawie odwołania                                        
      z funkcji wiceprzewodnicz�cego Rady Powiatu radnego Józefa  
       Szczepa�czyka                  
18) Wybór wiceprzewodnicz�cych Rady Powiatu                   
19) Rozpatrzenie wniosku grupy radnych w sprawie odwołania                
      przewodnicz�cego Rady Powiatu radnego Tomasza Lato                    
20) Wybór przewodnicz�cego Rady Powiatu. 
                            
Wniosek Klubu Lewica i Demokraci dotyczy zdj�cia z porz�dku obrad  
punktu 16 o nast�puj�cej tre�ci : 
16) Rozpatrzenie wniosku grupy radnych w sprawie odwołania z funkcji 
wiceprzewodnicz�cej Rady Powiatu radnej Lidii Grzanki. 
 
Wniosek Starosty Kieleckiego Pana Zenona Janusa dotycz�cy zdj�cia                         
z porz�dku obrad punktów 12, 13, 14, 15 o nast�puj�cej tre�ci: 
12) Rozpatrzenie wniosku Starosty Kieleckiego w sprawie odwołania   
      wicestarosty kieleckiego Mariana Ferdka 
13) Rozpatrzenie wniosku Starosty Kieleckiego w sprawie odwołania     
      członka Zarz�du Powiatu                     
14) Rozpatrzenie wniosku Starosty Kieleckiego w sprawie wyboru  
      wicestarosty kieleckiego 
15) Rozpatrzenie wniosku Starosty Kieleckiego w sprawie wyboru  
      członka Zarz�du Powiatu 
                           
Przewodnicz�cy Tomasz Lato 
Czy b�d� inne wnioski do porz�dku obrad ? 
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Starosta Kielecki Zenon Janus 
Zarz�d Powiatu wniósł poprawk� do projektu uchwały w sprawie 
zabezpieczenia w bud�ecie Powiatu Kieleckiego �rodków finansowych na 
realizacj� wymienionych inwestycji w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Województwa �wi�tokrzyskiego na lata 2007-2013  
współfinansowanego ze �rodków Europejskiego Funduszu Rozwoju   
W paragrafie 2 wprowadzono dodatkowy punkt 8 - Poprawa warunków 
edukacyjnych poprzez modernizacj�, rozbudow� i remont sali gimnastycznej  
w Bodzentynie.  
Prosz� radny o podjecie projektu uchwały z zaproponowan� zmian�. 
 
Radny Stanisław Okólski 
W tej chwili dyskutujemy nad porz�dkiem obrad i wszelkie zmiany w tre�ci 
projektu uchwały winny by� zgłaszane przez jej głosowaniem. Zgłaszana 
poprawka nie dotyczy porz�dku obrad. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Prosz� by radni znaj�c ju� wniosek Zarz�du Powiatu o wprowadzenie 
dodatkowego punktu do projektu uchwały w przerwie przedyskutowali zmian� 
tre�ci uchwały.  
 
Radny Marek Kwiecie�  
Zwrócił uwag� na punkt 11 porz�dku obrad. 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Je�eli zaproponowane zmiany w zło�onych wnioskach b�d� przyj�te wówczas 
zgłosz� wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad punktu 11 - Powołanie Komisji 
Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowa� tajnych.  
W tym momencie nie wiemy czy punkty te zostan� przez Rad� przyj�te. 
 
Nast�pnie poddał pod głosowanie wniosek Klubu PO o zdj�cie z porz�dku 
obrad punktów 17, 18, 19 i 20 
 
Głosowanie: 
Za -20 
Przeciw -  brak  
Wstrzymało si� -9 
 
W wyniku głosowania wniosek Klubu PO został przyj�ty. 
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Poddał pod głosowanie wniosek Klubu Lewica i Demokraci o zdj�cie                              
z porz�dku obrad punktu 16  
 
Głosowanie: 
Za -22 
Przeciw -  brak  
Wstrzymało si� -7 
 
W wyniku głosowania wniosek Klubu Lewica i Demokraci został przyj�ty. 
 
 
Poddał pod głosowanie wniosek Starosty Kieleckiego o zdj�cie z porz�dku 
obrad punktu 12, 13, 14 i 15  
 
Głosowanie: 
Za -22 
Przeciw -  brak  
Wstrzymało si� -7 
 
W wyniku głosowania wniosek Starosty Kieleckiego został przyj�ty. 
 
 
Przewodnicz�cy Rady Tomasz Lato 
Zgłaszam wniosek o zdj�cie z porz�dku obrad punktu 11 Powołanie Komisji 
Skrutacyjnej dla przeprowadzenia głosowa� tajnych  
 
Głosowanie: 
Za -29 
Przeciw - brak  
Wstrzymało si� - brak 
 
W wyniku głosowania wniosek został jednogłosie przyj�ty. 
 
 
Sesja b�dzie realizowana według poni�szego porz�dku obrad: 
 

1. Otwarcie sesji. 
2. Stwierdzenie kworum. 
3. Przyj�cie porz�dku sesji. 
4. Przyj�cie protokołu z VI sesji Rady Powiatu w Kielcach z dnia 12 

kwietnia 2007r.  
5. Sprawozdanie Starosty Kieleckiego z działalno�ci Zarz�du Powiatu za 

okres mi�dzy sesjami.  
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6. Sprawozdanie z działalno�ci Powiatowego Urz�du Pracy w Kielcach za 
2006r. oraz informacja o aktualnej sytuacji na rynku pracy. 

7. Podj�cie uchwał w sprawie: 
1) zmian w bud�ecie powiatu na 2007 rok, 
2) zało�enia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Ch�cinach, 
3) wł�czenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Ch�cinach do Zespołu 

Szkół Nr 2 w Ch�cinach, 
4) zało�enia Technikum Uzupełniaj�cego w Chmielniku, 
5) wł�czenia Technikum Uzupełniaj�cego w Chmielniku do Zespołu 

Szkół Nr 3 w Chmielniku, 
6) zmiany składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego w 

Chmielniku, 
7) wprowadzenia zmian do regulaminu organizacyjnego Starostwa 

Powiatowego w Kielcach, 
8)   zabezpieczenia �rodków finansowych w bud�ecie powiatu na 

realizacj� inwestycji drogowych w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego  Województwa �wi�tokrzyskiego na lata 2007-2013 
przy współfinansowaniu ze �rodków Europejskiego Funduszu 
Rozwoju Regionalnego Unii Europejskiej oraz ustalenia wykazu 
tych inwestycji, 

9) zabezpieczenia w bud�ecie Powiatu Kieleckiego �rodków 
finansowych na realizacj� wymienionych inwestycji w ramach 
Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
�wi�tokrzyskiego na lata 2007-2013  

      współfinansowanego ze �rodków Europejskiego Funduszu     
       Rozwoju Regionalnego Unii Europejskiej, 
10) przyznania dotacji dla Miasta Kielce na zakup �rodków dla 

Komendy Miejskiej Pa�stwowej Stra�y Po�arnej w Kielcach, 
niezb�dnych do likwidacji ska�e� i zanieczyszcze� na drogach na 
terenie powiatu kieleckiego, 

        8. Zapytania i interpelacje radnych. 
       9. Zamkni�cie obrad. 
 
Przewodnicz�cy Tomasz Lato 
Poddaj� pod głosowanie porz�dek obrad uwzgl�dniaj�cy przegłosowane 
wnioski 
 
Głosowanie 
Za - 29 
Przeciw - brak  
Wstrzymało si� – brak 
 
W wyniku głosowania powy�szy porz�dek obrad został przyj�ty do realizacji. 
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Do pkt 4 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Poddał pod głosowanie przyj�cie protokołu Nr VI/07 z sesji Rady Powiatu            
z dnia 12 kwietnia 2007 r. 
 
Głosowanie 
Za - 29 
Przeciw - brak 
Wstrzymało si� – brak 
 
W wyniku głosowania protokołu Nr VI/07 z sesji Rady Powiatu z dnia 12 
kwietnia 2007 r. został przyj�ty. 
 
 
Do pkt 5 
Starosta Kielecki Zenon Janus 
Przedło�ył Radzie sprawozdanie z działalno�ci Zarz�du Powiatu za okres 
mi�dzy sesjami tj. od 13 kwietnia do 29 maja  2007 r. – które stanowi zał�cznik  
nr 2 do protokołu. 
 
Rada przyj�ła sprawozdanie z działalno�ci Zarz�du Powiatu za okres mi�dzy 
sesjami. 
 
 
Poseł na Sejm RP  Henryk Milcarz 
Dzi�kuj� za zaproszenie na obrady sesji Rady Powiatu oraz mo�liwo�� zabrania 
głosu. Jest dobry czas by równie� Poseł Ziemi �wi�tokrzyskiej kilka słów na 
temat swojej działalno�ci przekazał. Zło�yłem 38 interpelacji kolejne s�                        
w trakcie przygotowania. Interpelacje te głównie dotycz� problemów 
Województwa �wi�tokrzyskiego w tym Powiatu Kieleckiego. Odchodz� od 
ogólnopolskich problemów uwa�aj�c, �e jest do tego wiele instytucji i osób, 
które ch�tnie zajmuj� si� usprawnianiem ogólnych spraw.  
Z najwa�niejszych interpelacji to m.in. wyst�pienie w sprawie sieci TNT, czyli 
budowa lotniska w Obicach i infrastruktury okalaj�cej. Jest powołana komisja 
rozstrzygaj�ca celowo�� wprowadzenia do tej sieci. W odpowiedzi ministra jest 
informacja, �e je�eli by nie było zakwalifikowania obecnie, to w 2010 jest 
jeszcze taka szansa. Podejmowałem działania w sprawie m.in. przebiegu trasy 
drogi nr 74 tj. nowego odcinka drogi od obwodnicy kieleckiej w kierunku 
Mniowa. Głównie dotyczyło to przebiegu trasy na terenie Mniowa, poniewa� 
jest du�a kolizja społeczna pomi�dzy oczekiwaniami i uzgodnieniami 
wcze�niejszymi obywateli, którzy tam mieszkaj�. Ta interpelacja i spotkanie               
z mieszka�cami jak gdyby wymusiło kolejne pytanie i interpelacje dotycz�ce 
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„NATURY 2000”. Szlachetna i zacna inicjatywa dotycz�ca ochrony �rodowiska 
skutkuje du�� kolizj� w oczekiwania tych, którzy chc� budowa�, inwestowa� i 
czyni� inne otoczenie to, w którym funkcjonuj�. 
Wyst�powałem tak�e w sprawie kolizji przebiegu drogi z przebiegiem trasy 
kolejowej w kierunku Buska –Zdroju oraz w sprawie modernizacji drogi 
kolejowej Kielce – Warszawa oraz w wielu innych sprawach. Nie chc�  
zanudza� wszystkimi wypowiedziami, je�li b�d� indywidualne potrzeby lub 
pytania to jestem do dyspozycji. 
Staram si� wielokrotnie zabiera� głos z trybuny i wsz�dzie tam gdzie uznaje, �e 
moja interwencja, głos, stanowisko powinno by� słyszane. 
Pozwol� sobie na kilka słów bardziej bliskich. Widz� tyle znajomych, 
przyjaznych twarzy, z którymi dane mi było budowa� powiat kielecki od 
podstaw. Tarkuj� to jako wielkie wyró�nienie i zaszczyt. Rzecz�, któr� 
wyró�niała powiat kielecki na tle innych samorz�dów to, �e potrafi nawi�za� nic 
porozumienia i ponad podziałami politycznymi, próbowano działa� zgodnie na 
rzecz rozwoju powiatu kieleckiego. Efekty tego działania s� cho�by Szpital               
w Chmielniku czy nowa siedziba PCUM. Nie mówiłby o tym gdyby nie fakt, �e 
Polska w tym województwo �wi�tokrzyskie i powiat kielecki stoi przed 
ogromn� szans�. Od 3 lat Polska jest na �cie�ce rozwoju gospodarczego, jest  
w UE, z której przypływaj� i przypływa� b�d� pot��nie �rodki finansowe. 
Dochodzi to tego Euro 2012 i rzecz jest w tym by Polska potrafiła z tej 
dziejowej szansy skorzysta�. Je�li potrafimy pracowa�, my�le� i przede 
wszystkim funkcjonowa� w zgodzie to za kilka lat b�dziemy w innej Polsce 
�yli. W sprawach zasadniczych pracujmy wszyscy na rzecz rozwoju powiatu, 
województwa. 
Ponawiam pro�b� i propozycje do współdziałania i współpracy, je�li s� 
jakiekolwiek potrzeby i oczekiwania to jestem do dyspozycji. 
 
Wiceprzewodnicz�ca Rady Lidia Grzanka 
Wykorzystuj�c obecno�� pana Posła zwracam si� z pro�b� w imieniu dzieci 
powiatu kieleckiego.  
W wielu miejscowo�ciach powstał problem likwidacji małych szkół a 
powstaj�ce stowarzyszenia borykaj� si� z problemem samodzielnego 
prowadzenia tych placówek. Pro�ba by wesprze� mieszka�ców Ziemi 
�wi�tokrzyskiej, którzy podj�li ten trud, poprzez pozyskanie dodatkowych 
�rodków na wspieranie inicjatyw wiejskich, prowadzenie szkół i remontów tych 
budynków.  
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Do pkt 6 
Dyrektor PUP w Kielcach -Zdzisław Kowalski 
Przedstawił sprawozdanie z działalno�ci Powiatowego Urz�du Pracy w Kielcach 
za 2006r. oraz informacj� o aktualnej sytuacji na rynku pracy - które stanowi 
zał�cznik nr 3 do protokołu – było omawiane na posiedzeniach komisji 
problemowych Rady Powiatu. 
 
Rada przyj�ła sprawozdanie z działalno�ci Powiatowego Urz�du Pracy  
w Kielcach za 2006 rok oraz informacj� o aktualnej sytuacji na rynku pracy.  
 
 
O godzinie 12.05 ogłoszono 15 –minutow� przerw�. 
 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Przywitał Radnego Sejmiku Województwa �wi�tokrzyskiego Pana Mieczysława 
G�bskiego. 
 
 

Quorum na sali wyniosło 27 radnych. Nieobecni radni Lucjan Pietrzcztyk  
oraz Jacek Bara�ski. 
 
 
 
Do pkt 7 

 
Podj�cie uchwał w sprawie 
 
 

Do pkt 7 ppkt 1  

 
1) zmian w bud�ecie powiatu na 2007 rok 

 
 
Projekt uzyskał pozytywn� opini� Komisji Bud�etu i Finansów. 
 
Przewodnicz�cy Rady przedstawił radnym stosowny projekt uchwały. 
 
Uwag i pyta� nie zgłoszono. 
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Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 
Głosowanie 
Za - 27 
Przeciw - brak 
Wstrzymało si� – brak 
 
W wyniku głosowania podj�to uchwał� nr VII/ 39 / 07 w sprawie zmian                  
w bud�ecie powiatu na 2007 rok – która stanowi zał�cznik nr 4 do protokołu. 
 

 

Do pkt 7 ppkt 2 

 
2) zało�enia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Ch�cinach 

 
 
Projekt uzyskał pozytywn� opini� Komisji Edukacji, Kultury, Sportu, Turystyki 
i Promocji Powiatu.  
  
Przewodnicz�cy Rady przedstawił radnym stosowny projekt uchwały. 
 
Uwag i pyta� nie zgłoszono. 
 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 

 
Głosowanie 
Za - 27 
Przeciw - brak 
Wstrzymało si� – brak 
 
W wyniku głosowania podj�to uchwał� nr VII/ 40 /07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie zało�enia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej w Ch�cinach - która stanowi zał�cznik nr 5 do protokołu. 

 
 

Na sal� obrad powrócił radny Lucjan Pietrzczyk. Liczba radnych bior�cych 
udział w głosowaniu wynosi 28. 
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Do pkt 7 ppkt 3 

 
3) wł�czenia Zasadniczej Szkoły Zawodowej w Ch�cinach do 

Zespołu Szkół Nr 2 w Ch�cinach 
 
Projekt uzyskał pozytywn� opini� Komisji Edukacji Kultury, Sportu, Turystyki  
i Promocji Powiatu.  
 
Przewodnicz�cy Rady przedstawił radnym stosowny projekt uchwały. 
 
Uwag i pyta� nie zgłoszono. 
 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
Głosowanie 
Za - 28 
Przeciw - brak 
Wstrzymało si� – brak 
 
W wyniku głosowania podj�to uchwał� nr VII/ 41 /07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie wł�czenia Zasadniczej Szkoły 
Zawodowej w Ch�cinach do Zespołu Szkół Nr 2 w Ch�cinach - która stanowi 
zał�cznik nr 6  do protokołu. 
 

 

Do pkt 7 ppkt 4 

 
4) zało�enia Technikum Uzupełniaj�cego w Chmielniku 

 

Projekt uzyskał pozytywn� opini� Komisji Edukacji Kultury, Sportu, Turystyki  
i Promocji Powiatu.   
 
Przewodnicz�cy Rady przedstawił radnym stosowny projekt uchwały. 
 
Uwag i pyta� nie zgłoszono. 
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Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 

Głosowanie 
Za - 28 
Przeciw - brak 
Wstrzymało si� – brak 
 
W wyniku głosowania podj�to uchwał� nr VII/ 42 /07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie zało�enia Technikum 
Uzupełniaj�cego w Chmielniku - która stanowi zał�cznik nr 7  do protokołu. 
 

 

Z sali obrad wyszedł radny Bogumił Pasternak. Liczba radnych bior�cych udział                   
w głosowaniu wynosi 27. 
 
 

 

Do pkt 7 ppkt 5 

 
5) wł�czenia Technikum Uzupełniaj�cego w Chmielniku do 

Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku 
 

Projekt uzyskał pozytywn� opini� Komisji Edukacji Kultury, Sportu, Turystyki  
i Promocji Powiatu.  
 
Przewodnicz�cy Rady przedstawił radnym stosowny projekt uchwały. 
 
Uwag i pyta� nie zgłoszono. 
 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 

Głosowanie 
Za - 27 
Przeciw - brak 
Wstrzymało si� – brak 
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W wyniku głosowania podj�to uchwał� nr VII/ 43 /07 Rady Powiatu w Kielcach 
z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie wł�czenia Technikum Uzupełniaj�cego  
w Chmielniku do Zespołu Szkół Nr 3 w Chmielniku - która stanowi zał�cznik nr 
8  do protokołu. 
 

Na sal� obrad powrócił radny Jacek Bara�ski. Liczba radnych bior�cych udział  
w głosowaniu wyniosła 28. 
 

 

Do pkt 7 ppkt 6  

 
6) zmiany składu Rady Społecznej Szpitala Powiatowego  
w Chmielniku, 
 

Projekt uzyskał pozytywn� opini� Komisji Zdrowia, Rodziny i Spraw 
Społecznych. 
 
Przewodnicz�cy Rady przedstawił radnym stosowny projekt uchwały. 
 
Uwag i pyta� nie zgłoszono. 
 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
Głosowanie 
Za - 28 
Przeciw - brak 
Wstrzymało si� – brak 
 
W wyniku głosowania podj�to uchwał� nr VII/ 44 /07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie zmiany składu Rady Społecznej 
Szpitala Powiatowego w Chmielniku - która stanowi zał�cznik nr 9  do 
protokołu. 
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Do pkt 7 ppkt 7 

 
7) wprowadzenia zmian do regulaminu organizacyjnego     
      Starostwa Powiatowego w Kielcach 

 

Radny Stanisław Okólski                                                                                  
Uchwała ta jest uchwał� otwieraj�ca drog� Zarz�du Powiatu do umo�liwienia 
mieszka�com  załatwienia spraw z zakresu komunikacji bli�ej miejsca 
zamieszkania. Pierwszy punkt zamiejscowy wydziału komunikacji powstaje  
w Strawczynie.  Nie jest to dobre miejsce, je�li chodzi o sonda�, bo na pewno 
wyniki nie pozwol� na wyci�gni�cie wniosku, �e w wydziale komunikacji z tego 
powodu zmniejszyły by si� kolejki. Z Gminy Strawczyn �rednio miesi�cznie 
rejestrowanych jest około 60 samochodów dla przykładu z Gminy Daleszyce 
jest rejestrowanych około 280 samochodów miesi�cznie. Gdyby ten punkt 
powstał w Daleszycach mogliby�my mie� wynik czy rzeczywi�cie odci��ono 
wydział komunikacji. Moim celem jest poproszenie Pana Starost� jeszcze raz            
o potwierdzenie deklaracji, �e w Daleszycach równie� taki punkt powstanie.  
Jestem radny z okr�gu Chmielnik, Raków, Pierzchnica.  Od radnych słyszałem, 
�e w Chmielniku powstanie taki zamiejscowy punkt, wi�c o Chmielnik nie 
pytam. Natomiast dla mieszka�ców Gminy Raków, najbardziej oddalonej od 
Kielce, w Daleszycach byłoby bli�ej załatwi� sprawy z zakresu komunikacji ni�                
w Chmielniku. Natomiast sam Chmielnik jest na tyle du�y, �e równie� warto 
tam ten punkt tam umiejscowi�. Prosz� o potwierdzenie ze strony Zarz�du 
Powiatu, �e mo�na liczy� na utworzenie zamiejscowego punktu wydziału 
komunikacji w Daleszycach. 
 

Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                               
Nie mówi� nie. Zakładany jest pierwszy punkt by sporz�dzi� sonda� finansowo-
ekonomiczny. Po dwóch miesi�cach b�dzie wiadomo, jakie koszty dodatkowe 
musi poniesie Starostwo w zwi�zku z utrzymaniem punktu zamiejscowego 
wydziału komunikacji, poniewa� to b�dzie si� przekłada� na kolejne filie. 
Daleki jestem od tworzenia trzech lub czterech punktów na raz, bo łatwiej si� 
wycofa� z jednego, je�eli si� oka�e, �e koszty finansowe przerosłyby powiat  
i skonsumowały znaczn� kwot� pieni�dzy. Za dwa miesi�ce przedstawi� wyniki 
finansowe funkcjonowania takiego punktu zamiejscowego i wówczas b�d� 
prowadzone dalsze rozmowy. Na pewno nie b�dzie 19 punktów, poniewa� 
istnieje wiele przeszkód tj. brak mo�liwo�� zabezpieczenia ł�czy czy brak 
odpowiednich pomieszcze�, które nie pozwol� na utworzenia punktów w 
niektórych gminach. Byłoby to nie rozs�dne ze wzgl�du na poniesione wówczas 
koszty. Na pewno nie b�dzie w Sitkówce –Nowinach oraz w Rakowie. Do to 
reszty to b�dzie prowadzona otwarta dyskusja z radnymi. Obci��enia kwot� 300 
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czy 400 tys. zł. powiat mo�e ud	wign��, je�li b�dzie powy�ej 500 lub 600 tys. 
zł. to nale�y si� powa�nie zastanowi� na ilo�ci� takich punktów zamiejscowych 
na terenie powiatu. Koszt wst�pny to 100 tys. zł. na jeden punkt a zbilansowanie 
po dwóch miesi�cach poka�e rzeczywiste koszty. 
 
Radny Mieczysław K�dzierski 
W trakcie rozmów Zarz�du Powiatu nad kolejnymi punktami zamiejscowymi 
wydziału komunikacji na terenie powiatu, prosz� by wzi�ł pod uwag� teren 
Nowej Słupi, Bielin i Bodzentyna. Rejon Nowej Słupi jest równie� najbardziej 
oddalony od Kielc na wschód i w tym rejonie powinien powsta� taki punkt 
zamiejscowy wydziału komunikacji 
Prosz� by Zarz�d Powiatu zwrócił na to uwag� planuj�c kolejne punkty.  
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
W tym temacie prowadzona była szeroka dyskusja równie� w�ród radnych              
w Klubach. Powołanie pierwszego punktu jest działaniem pilota�owym, który 
ma pokaza� koszty finansowe oraz wpływ na odci��enie wydziału komunikacji 
oraz jak wiele spraw b�dzie zapinało si� w praktycznym działaniu                          
z konieczno�ci� przyjazdu do miasta Kielce. Prezydium Rady Powiatu wspólnie                      
z Zarz�dem Powiatu �ci�le współpracuje i dyskutuje na ten temat. B�dziemy szli 
w kierunku rozwi�za�, które b�d� słu�y� jak najbardziej wszystkim 
mieszka�com powiatu kieleckiego. 
 
Radny Mirosław G�bski 
Komisja Bezpiecze�stwa Publicznego, Ochrony Przeciwpo�arowej, 
Przeciwpowodziowej i Zapobiegania Innym Zagro�eniom zwróciła si� do 
Zarz�du Powiatu z wnioskiem wprowadzenia drugiej zmiany w wydziale 
komunikacji. Otwarcie punktów w Strawcznie czy Daleszycach nie odci��y 
gmin przylegaj�cych do Kielce tj. Zagna�ska, Masłowa czy Miedzianej Góry             
a jednocze�nie otwieraj�c punkt w Strawcznie zabiera si� dwóch pracowników. 
Natomiast otwarcie drugiej zmiany nie poci�ga za sob� ani kosztów lokalu ani 
ł�czy czy innych. Komputery te same, bo kto� pracuje do godziny 14.00 a kto� 
inny od godz. 14.00 np. do 19.00. Takie rozwi�zanie widziała Komisja i 
skierowała wniosek do Zarz�du Powiatu. Dokładnej odpowiedzi, jaka jest 
szansa na takie rozwi�zanie, Komisja nie otrzymała. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Odbiegamy od punktu, w którym jeste�my, czyli przyj�cia uchwały. S� to 
sprawy zbie�ne, ale w innych relacjach b�dziemy mogli w szerszej dyskusji nad 
rozwi�zaniem problemu tworzenia punktów zamiejscowych wydziału 
komunikacji powróci�.  
Czy s� to tego projektu uchwały zapytania, w�tpliwo�ci? 
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Przewodnicz�cy Rady przedstawił radnym stosowny projekt uchwały. 
 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
Głosowanie 
Za - 29 
Przeciw - brak 
Wstrzymało si� – brak 
 
W wyniku głosowania podj�to uchwał� nr VII/ 45 /07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie wprowadzenia zmian do 
regulaminu organizacyjnego Starostwa Powiatowego w Kielcach - która stanowi 
zał�cznik nr 10 do protokołu. 
 

 

Do pkt 7 ppkt 8  

 
8) zabezpieczenia �rodków finansowych w bud�ecie powiatu    
     na realizacj� inwestycji drogowych w ramach     
     Regionalnego Programu Operacyjnego  Województwa 
     �wi�tokrzyskiego na lata 2007-2013 przy  
     współfinansowaniu ze �rodków Europejskiego Funduszu    
     Rozwoju Regionalnego Unii Europejskiej oraz ustalenia  
     wykazu tych inwestycji 

 
 
Radny Mieczysław K�dzierski 
Zgłaszam formalny wniosek o wprowadzenie do projektu uchwały budowy 
mostu w miejscowo�ci Włochy. Jest to most ł�cz�cy dwie miejscowo�ci               
i słu��cy jako poł�czenie komunikacyjne m.in. w dowo�eniu dzieci do 
gimnazjum w Rudkach. Obecnie most jest konstrukcji drewnianej i w ka�dej 
chwili mo�e ule� zniszczeniu przy nie wielkiej powodzi. Uwa�am, �e to zadanie 
znalazłoby jakie� racje w Urz�dzie Marszałkowskim. Nie ma tu �adnego 
zadania mostowego i s� du�e szanse na jego realizacj�. 
W zwi�zku z tym prosz� o poparcie wniosku.  
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Najpierw poprosiłbym o wypowiedz Zarz�d Powiatu. Prace nad projektem 
uchwały trwaj� od ponad tygodnia, znali�my jej tre��. Wprowadzenie tego 
punktu do projektu uchwały zwi��e si� równie� z konieczno�ci� przygotowania 
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szeregu dokumentów, który w tym momencie powinny by� gotowe i stanowi� 
dokumentacje do wgl�du pozwalaj�c� na zło�enie tzw. fiszek.  
 
Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                               
Wszyscy zdajemy sobie spraw�, �e termin składania fiszek to jest 31 maj br. 
Nikt nie jest w stanie tego przygotowa�, co nie blokuje, �e spraw� tego mostu 
si� nie zajmiemy w przyszło�ci. Jak wspomniałem na Komisji Bud�etu                    
i Finansów szukamy pieni�dzy z ró�nych 	ródeł, obiecane s� pieni�dze z akcji 
popowodziowej. W tym momencie nie znamy skali finansowej problemu a 
zostało nieco ponad 24 godziny do zamkni�cia składania fiszek. Mo�e nie z tego 
programu. B�dziemy szuka� �rodków gdzie indziej. 
 
Dyrektor Powiatowego Zarz�du Dróg Jerzy Komorniczak 
Problem mostów to nie tylko problem tego mostu. Taki mostów, o których 
radny K�dzierski mówił zakwalifikowanych jest 19 na terenie powiatu. Trzeba 
szuka� pieni�dzy gdzie indziej, bo to jest du�y problem a wypełnienie jednej 
fiszki nie rozwi�zuje tego.  
 
Radny Mieczysław K�dzierski 
Musz� zasygnalizowa� ten problem by przyjrzano mu si� dokładnie. 
Z mojej informacji wynika, �e fiszki nie koniecznie musz� by� zło�one do  
31 maja br. Mo�e si� myl�, ale prosz� Pana Starost� by wzi�� ten problem pod 
uwag�. Most jest w pobli�u dorzecza rzeki Pokrzywianki, na której wyst�puj� 
cz�ste powodzie mog�ce spowodowa� zawalenie si� mostu. 
 
Radny Andrzej Michalski 
W projekcie uchwały, która została mam przedstawiona brak uzasadnienia.  
Dlaczego te inwestycje drogowe a nie inne zostały nam przedstawione w tym 
projekcie uchwały? Czym si� Zarz�d Powiatu kierował przy ich wyznaczeniu? 
 
Dyrektor PZD Jerzy Komorniczak 
Było to na zasadzie spojrzenia na potrzeby powiatu w zakresie remontów dróg, 
maj�c jednocze�nie �wiadomo��, jakie koszty mo�e ponie�� powiat. Pa�stwo 
radni otrzymali pierwsz� propozycje 26 projektów. W momencie, kiedy 
wiadomo było, jakie s� mo�liwo�ci uzyskania dofinansowania nale�ało 
ograniczy� ilo�� fiszek. Z uzyskanych materiałów podstawowymi kryteriami 
przy rozpatrywaniu było: czy propozycja drogi rozwi�zuje problem 
komunikacyjny w sensie ł�czenia ci�gów komunikacyjnych oraz jak du�e jest 
obci��enie samochodów ci��arowych, bo one powoduj� najwi�ksze zniszczenia 
dróg. Drogi projektowane w latach 50-tych były przeznaczone dla samochodów 
o obci��eniu do 12 ton a nie jak jest obecnie 60-70 ton. 
Przedstawiaj�c Zarz�dowi propozycje skrócenia listy równie� starano si� patrze� 
na poszczególne gminy tak by ka�da z nich jaki� odcinek dróg miała  



 17 

w składanych projektach. W zwi�zku z tym niektóre gminy nie maj� 
zabezpieczenia w postaci fiszki. I tak np. Gmina Zagna�sk nie ma �adnego 
odcinka drogi natomiast przewidujemy, �e je�eli nie ma szans zakwalifikowania  
si� do tego projektu to nale�y drog� Kielce -Zagna�sk przesun�� do innego 
projektu. Według naszej oceny ta droga ma bardzo du�e szanse na uzyskanie 
dofinansowanie na przyszły rok z „Gambitu”. Nale�ałoby spojrze�, które gminy,  
nie maj�ce dróg w wymienionych fiszkach, skorzystały z pomocy z poza 
�rodków dysponowanych wspólnie ze starostwem. Takie gminy to Mniów, 
Raków. W Rakowie planujemy 4,5 km drogi Korzenno – Łukowa ze 
współfinansowania z le�nictwem. Na Konwencie Starostów i Dyrektorów PZD 
przyj�to kryterium ilo�ci kilometrów, które jest równie� lansowane przez Urz�d 
Marszałkowski. Z tego kryterium wychodzi 26 mln. zł. , je�eli uzyskamy 30 
mln.  zł b�dzie bardzo dobrze. Droga, któr� rozpocz�li�my w zeszłym roku 
budowa� Gnie	dziska –Piekoszów równie� musi by� zako�czona. Projekt 
zło�ony na Górno- -Daleszyce - Pierzchnica –Chmielnik po raz kolejny 
uzyskuje pozytywne opinie i te� powinien by� rozwi�zany, ale brakuje �rodków. 
Tak wygl�dało ustalenie tej listy. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Czy Pan radny M. K�dzierski podtrzymuje wniosek? 
 
Radny Mieczysław K�dzierski 
Podtrzymuje wniosek o wprowadzenie do projektu uchwały inwestycji  
tj. budowy mostu w miejscowo�ci Włochy. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Po wyja�nieniach zło�onych przez Starost� Kieleckiego i Dyrektora PZD znamy 
zagro�enia, jakie płyn�. Ja równie� jestem osob�, która chciałaby bardzo dba�  
o jak najlepszy dost�p dróg dla mieszka�ców powiatu kieleckiego, te� chciałby 
by tych mostów było zrealizowane jak najwi�cej. Natomiast tutaj jednak mamy 
pewien problem z dokumentacj�, o czym informował Pan Starosta. 
 
Poddał pod głosowanie wniosek radnego M. K�dzierskiego o wprowadzenie do 
projektu uchwały inwestycji dotycz�cej budowy mostu w miejscowo�ci Włochy. 
 
Głosowanie 
Za - 11 
Przeciw - 13 
Wstrzymało si� – 5 
 
W wyniku głosowania wniosek został odrzucony. 
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Przewodnicz�cy Rady przedstawił radnym stosowny projekt uchwały. 
 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
Głosowanie 
Za - 22 
Przeciw - 2 
Wstrzymało si� – 5 
 
W wyniku głosowania podj�to uchwał� nr VII/ 46 /07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie zabezpieczenia �rodków 
finansowych w bud�ecie powiatu na realizacj� inwestycji drogowych w ramach   
Regionalnego Programu Operacyjnego  Województwa �wi�tokrzyskiego na lata 
2007-2013 przy współfinansowaniu ze �rodków Europejskiego Funduszu  
Rozwoju Regionalnego Unii Europejskiej oraz ustalenia wykazu tych inwestycji 
- która stanowi zał�cznik nr 11  do protokołu. 
 

 

Do pkt 7 ppkt 9 

 
9) zabezpieczenia w bud�ecie Powiatu Kieleckiego �rodków 

finansowych na realizacj� wymienionych inwestycji w 
ramach Regionalnego Programu Operacyjnego 
Województwa �wi�tokrzyskiego na lata 2007-2013 
współfinansowanego ze �rodków Europejskiego Funduszu 
Rozwoju Regionalnego Unii Europejskiej,  

 
Radny Stanisław Okólski 
W zwi�zku z tym projektem uchwały mam pytanie do Pana Starosty.  
W paragrafie 2 jest wymieniona inwestycja – Modernizacja i rozbudowa 
budynku byłego gimnazjum na potrzeby Młodzie�owego O�rodka 
Wychowawczego w Rembowie. Według zapewnie� miał on za funkcjonowa� na 
pó	niej od 1 wrze�nia br. Z tego wynika, �e nie b�dzie funkcjonował na pewno 
w 2007 roku, poniewa� program ZPORR w tym roku by� mo�e umo�liwi 
jedynie zło�enie wniosku. Jak to z zapewnieniem Zarz�du Powiatu? 
Płacimy za dwóch dozorców tego obiektu. Mieli�my zabezpieczone  
1 mln zł w bud�ecie na modernizacje budynku, miały by� pozyskane �rodki  
z zewn�trz. Prosz� si� odnie�� to tego tematu. Jest to dla mnie bardzo istotna 
sprawa. Byłem pełen nadzieji, �e ten MOW, którego nikt nie chciał w powiecie 
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przyj��, po deklaracji i przekazaniu budynku przez Gmin� Raków nieodpłatnie 
na rzecz starostwa, w ko�cu zafunkcjonuje. Prosz� o wyja�nienie tego tematu. 
 
Radny Mieczysław K�dzierski 
W tym projekcie nie znalazła si� budowa sali gimnastycznej w Gminie Nowa 
Słupia. Gmina nie �adnej sali tego typu z prawdziwego zdarzenia i dlatego, 
dzi�ki obecnie radnemu A. K�pczy�skiemu byłemu wójtowi Gminy Bieliny 
korzysta z sali w Bielinach. Klub Sportowy w Rudkach, który jest w trzeciej 
lidze korzysta z hali sportowej w Bodzentynie. Boli, je�eli słyszy si�, �e  
w s�siedniej gminie b�dzie budowana druga hala sportowa a Nowa Słupia 
zostaje bez �adnej hali. W Zespole Szkół w Nowej Słupi zaj�cia W-F odbywaj� 
si� na korytarzu i jest to bulwersuj�ce na dzie� dzisiejszy. Boli, �e Zarz�d 
Powiatu nie widział tego problemu w Gminie Nowa Słupia. Pan Poseł Milcarz 
powiedział, �e powiat si� zmienił w ci�gu czterech lat, je�eli b�dzie tak dalej to 
si� nie zmieni. 
Zgłaszam wniosek formalny o wprowadzenie do rozpatrywanego projektu 
uchwały budowy hali sportowej w Gminie Nowa Słupia. 
 
 
Członek Zarz�du Powiatu Ryszard Barwniek 
Je�li chodzi o wypowied	 radnego Okólskiego to przypomn�, �e termin 
optymistyczny zakładał otwarcie o�rodka na koniec roku, czyli przełom grudnia 
2007 i stycznia 2008. Nie planowano otwarcia na 1 wrze�nia br., poniewa� 
zabezpieczono �rodki jedynie w kwocie 1 mln zł.  a cała kwota to 2 mln 500 tys. 
zł. W poprzednim roku silnie poszukiwano pozostałej kwoty m.in. u ministrów 
czy Pana Premiera. Pan Minister Gosiewski wyst�pił z pismem do Pana 
Marszałka Sejmu, który zapewnił zabezpieczenie w Wojewódzkim Programie 
Operacyjnym �rodków na wsparcie budowy MOW w Rembowie.   
W zwi�zku z tym składamy t� fiszk�, ale prace ju� rozpocz�ły si�. Uko�czona 
jest równie� dokumentacja jak równie� specyfikacja istotnych warunków 
zamówienia i przetarg zostanie ogłoszony w przyszłym tygodniu.   
Sprawa druga radnego K�dzierskiego. Potrzeby s� ogromne. Na dzie� dzisiejszy 
w �adnej naszej szkole nie ma sali sportowej zabezpieczaj�cej interesy naszych 
uczniów. Kierowali�my si� tutaj ilo�ci� uczniów. W szkole w Chmielniku mamy 
ok. 630 uczniów, podobna sytuacja gdzie s� problemy z brakiem hali to gmina 
Łopuszno. Starano si� pogodzi� interesy wszystkich.  
W projekcie uchwały w paragrafie 2 jest pkt 5 „Doskonalenie infrastruktury 
edukacyjnej poprzez modernizacj�, remont i doposa�enie placówek 
edukacyjnych b�d�cych w zasobach Powiatu Kieleckiego”. Chce pana radnego 
zapewni�, �e zamysłem Zarz�du jest by dzi� nie blokowa� wstawiaj�c wsz�dzie 
temat sal sportowych. W zwi�zku z tym pkt 5 ma w zamy�le m.in. sal� sportow� 
i zabudow� miejsca wolnego przy szkole w Nowej Słupi. Zamysł jest taki by  
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w drugiej turze naboru w roku 2009 zgłosi� równie� te dwie inwestycje. 
Musieli�my pogodzi� te interesy tym bardziej, �e te �rodki nie s� powalaj�ce. 
Gdyby wszystkie zło�one fiszki przeszły to Powiat Kielecki konsumuje 
wszystkie �rodki. 
 
Radny Mieczysław K�dzierski 
Chciałby si� zwróci� pro�b� do Wiceprzewodnicz�cego Rady Powiatu Józefa 
Szczepa�czyka by zrezygnował z budowy hali w Bodzentynie na koszt budowy 
hali w Nowej Słupi. Hala sportowa w Bodznetynie ju� jest i uczniowie ze szkoły 
w Nowej Słupi korzystaj� z niej. Mo�e nie musieliby doje�d�a� do Bodzentyna 
je�liby hala za funkcjonowała w Nowej Słupi. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Zostały przestawione dwa wnioski Starosty o wprowadzenie zmiany do projektu 
uchwały i wniosek radnego M. K�dzierskiego. Poprosz� pani� mecenas E. 
Kokowsk� o usystematyzowanie zasad głosowania.  
 
Mecenas Ewa Kokowska 
Statut Powiatu Kieleckiego przewiduje zasady głosowania i porz�dek  
w głosowaniu jawnym. Zgodnie z § 40 Statutu Powiatu głosowanie nad ka�d� 
uchwał� powinno si� odbywa� w nast�puj�cy sposób. Głosowanie nad 
wnioskiem o odrzucenie uchwały w cało�ci w razie zgłoszenia takiego wniosku. 
Głosowanie nad wnioskiem o przyj�cie uchwały w cało�ci w razie zgłoszenia 
takiego wniosku. Dopiero, kiedy nie ma �adnej z tych pierwszych alternatyw 
głosuje si� nad poprawkami według kolejno�ci ustalonej przez 
Przewodnicz�cego Rady i na ko�cu nast�puje głosowanie za przyj�ciem 
uchwały w cało�ci ze zmianami wynikaj�cymi z przyjmowanych poprawek. 
Tryb głosowania powinien wygl�da� w ten sposób, je�eli jaki� radny 
kategorycznie nie zgadza si� z tre�ci� proponowanego projektu uchwały 
powinien zgłosi� wniosek o jej odrzucenie. Rada decyduje czy nad tym 
projektem uchwały nadal b�dzie głosowa�. Je�eli by doprowadziła do 
odrzucenia to sprawa jest zamkni�ta. O ile taki wniosek nie pada, co najmniej  
wnioskodawca tej uchwały powinien zgłosi� wniosek o przyj�cie jej w cało�ci. 
Podlega głosowaniu bez poprawek w zaproponowanej pierwotnej wersji. Je�eli 
przechodzi sprawa si� zamyka. Je�eli nie przechodzi przyst�puje si� do 
głosowania poprawek według kolejno�ci ustalonej przez Przewodnicz�cego 
Rady. Taki powinien by� tryb głosowania. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Poprosił Starost� Zenona Janusa i radnego Mieczysława K�dzierskiego o 
ustosunkowanie si� do przedstawionych przez siebie propozycji zmian do 
projektu uchwały. 
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Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                               
W dniu dzisiejszym Zarz�d Powiatu wprowadził poprawk� do rozpatrywanego 
projektu uchwały. Na pocz�tku dzisiejszego posiedzenia Rady poprosiłem, aby 
taka uchwała została wprowadzona pod obrady sesji Rad� Powiatu i została 
przegłosowana.  
 
Z sali 
Nie było głosowania. Głosowanie było nad porz�dkiem obrad a nie nad  
wprowadzeniem zmian do projektu uchwały. 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                               
Prosz� o podj�cie tej uchwały wraz poprawk� Zarz�du Powiatu tj. Poprawa 
warunków edukacyjnych poprzez modernizacj�, rozbudow� i remont sali 
gimnastycznej w Bodzentynie.  
 
Wiceprzewodnicz�ca Rady Lidia Grzanka 
Powinni�my zrobi� to tak jak to pani mecenas przedstawiła. Albo przyjmujemy 
projekt uchwały w pierwotnej wersji zaproponowanej przez Zarz�d Powiatu 
albo odrzucimy przyj�cie w takiej wersji a wówczas b�dziemy głosowa� 
zgłoszone poprawki do uchwała i przejdzie w takiej postaci.. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Nale�y pami�ta�, �e porz�dek obrad z projektem uchwały został przyj�ty. 
Starosta wnioskował o wprowadzenie zmian do projektu uchwały. W dyskusji 
pomi�dzy radnym St. Okólskim a Panem Starost� była sugestia by pozostawi� to 
w postaci, w jakiej jest a dyskutowa� kiedy b�dziemy przy projekcie uchwały. 
W tym momencie projekt uchwały w porz�dku obrad jest i nie został zmieniony 
i jest mo�liwo�� głosowania nad projektem uchwały, który mieli�my 
przedło�ony Radzie ze zmian� Starosty. 
 
Mecenas Ewa Kokowska 
Projekt uchwały mógł by� przez Starost� zło�ony najpó	niej siedem dni przez 
sesj�. Nie s� mo�liwe dokonywane poprawki. Ten dokument planowany do 
porz�dku obrad najpó	niej w tym terminie siedmiu dni, bo do tej daty Zarz�d 
ma uprawnienia wprowadzania, to jest ten projekt uchwały, który w sposób 
formalny powinien by głosowany. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Nie pozostaje nic innego jak podda� pod głosowanie projekt uchwały 
dostarczony radnym na siedem dni przed sesj�. 
Czy kto� chce zabra� głos? 
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Radny Mieczysław K�dzierski 
Składam wniosek o odrzucenie projektu uchwały. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Ale porz�dek obrad został przyj�ty czy mo�emy w tym momencie zdj��  
z porz�dku obrad? 
 
Mecenas Ewa Kokowska 
To jest głosowanie do uchwały i mo�e by�. Radni zgłaszaj� wniosek  
o odrzucenie uchwały z porz�dku obrad. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Poddaje pod głosowanie wniosek radnego M. K�dzierskiego o odrzucenie 
projektu uchwały. 
 
 
Wiceprzewodnicz�ca Rady Lidia Grzanka 
Odrzucenie projektu uchwały w postaci przedstawionej przez Zarz�d Powiatu 
daje mo�liwo�� wprowadzenia do niej poprawek. Nie chcemy odrzuca� tej 
uchwały w całej rozci�gło�ci. Podejmiemy j�, tylko by� mo�e b�dzie musiała 
wygl�da� inaczej.  
W zwi�zku z tym popieram wniosek radnego K�dzierskiego o odrzucenie 
uchwały w zaproponowanej przez Zarz�d Powiatu wersji. 
 
Mecenas Ewa Kokowska 
Je�eli spowodujecie Pa�stwo odrzucenie tej uchwały nie b�dzie czasu na 
zgłaszanie poprawek. Nie przyj�cie tej uchwały w proponowanej przez Zarz�d 
formie daje szanse na zgłaszanie do niej poprawek. Je�eli odrzucicie to jakby  
z porz�dku dziennego sprawa wychodzi. Jest przegłosowana w ten sposób, �e 
radni nie b�d� si� t� uchwał� zajmowa�. Natomiast, je�li uchwała zostanie 
poddana pod głosowanie w formie zaproponowanej przez Zarz�d i nie przejdzie 
to wówczas istnieje mo�liwo�� zgłaszania do niej poprawek. Po przegłosowaniu 
poszczególnych poprawek wraca si� do głosowania nad tamt� uchwał� z 
uwzgl�dnieniem przyj�tych poprawek. 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Je�eli uchwała nie przejdzie wówczas zgłaszamy poprawki do uchwały a 
nast�pnie po przegłosowaniu poprawek uzupełniamy uchwał� o przyj�te 
poprawki i poddajemy projekt uchwały ponownie pod głosowanie. 
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Poddaje pod głosowanie projekt uchwały zaproponowany przez Zarz�d Powiatu  
na siedem dni przed sesj�. 
 
Radny Marek Kwiecie� 
Zgłaszam formalny wniosek o 5 minut przerwy 
 
Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Jeste�my w trakcie procesowania nad uchwał� i przerwy w tym momencie 
udzieli� nie mog�. 
 
Radny Zbigniew Bana�kiewicz 
Je�li jeste�my za podj�ciem uchwały to procedujemy nad paragrafem drugim 
uchwały. Zostały zgłoszone dwa formalne wnioski. Jeden wniosek Zarz�du 
Powiatu o uzupełnienie § 2, drugi radnego K�dzierskiego równie� o 
uzupełnienie § 2 a wła�ciwie uszczegółowienie tego zapisu. Je�li b�d� głosował 
za, czy my mo�emy wróci� do głosowania nad uchwał�, je�li odrzucimy 
przyj�ty w porz�dku obrad projekt uchwały. Jeste�my wszyscy na tej sali za, to 
czy nie b�dziemy musieli dokona� reasumpcji głosowania, bo kwestie zapisu 
paragrafu drugiego si� zmieniaj�, o który chcemy prodecowa�. 
 
Mecenas Ewa Kokowska 
Ja rozumiem t� sytuacje w ten sposób. W pierwszej kolejno�ci, w zwi�zku z tym 
�e projekt jest składany w pewnej kompletnej cało�ci, radni powinni 
rozstrzygn�� dwie kwestie. Albo w ogóle nie debatuj� i odrzucaj� albo maj� 
rozstrzygn�� czy podejm� uchwał� zgodnie z wol� wnioskodawcy. Je�li do tego 
nie dojdzie, czyli je�eli Rada nie zdecyduje si� na przyj�cie projektu  
w wersji przedstawionej przez Zarz�d, to przyst�puje do głosowania poprawek. 
Ka�da ze zgłoszonych poprawek podlega indywidualnemu głosowaniu. Po 
wprowadzeniu tych poprawek wraca si� do głosowania nad cało�ci�, czyli 
projekt uchwały w pierwotnej wersji plus poprawki. By na przyszło�� nie było 
w�tpliwo�ci mamy tu do czynienia z uchwał�, w której poprawki si�  
wzajemnie nie wykluczaj�. W zwi�zku z tym jest nieograniczona mo�liwo�� 
modyfikowania. Bo w innych głosowaniach, gdy przedmiotem głosowania jest 
wybór jednego z dwóch to głosujmy inaczej. 
Radni najpierw powinni podda� pod głosowanie projekt uchwały w wersji 
przedstawionej przez Zarz�d na siedem dni przed sesj�, je�li ten projekt nie 
przechodzi przyst�pujecie do zgłaszania poprawek. Liczba poprawek jest 
nieograniczona i ka�da poprawka podlega odr�bnemu głosowaniu. Po przyj�ciu 
poprawek głosujecie nad uchwał� cało�ci z poprawka przyj�tymi.  
Tak mówi paragraf 40 Statutu Powiatu. 
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Przewodnicz�cy Rady przedstawił radnym stosowny projekt uchwały. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
Głosowanie 
Za - brak 
Przeciw - 28 
Wstrzymało si� – 1 
 
W wyniku głosowania projekt uchwały został nie przyj�ty. 

 
Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                               
Prosz� o przyj�cie poprawki, zgodnie z uchwał� Zarz�du Powiatu, do 
rozpatrywanego projektu uchwały  tzn. uzupełnienie § 2 o punktu 8  - Poprawa 
warunków edukacyjnych poprzez z modernizacj�, rozbudow� i remont sali 
gimnastycznej w Bodzentynie.  
 
Radny Mieczysław K�dzierski 
Prosz� o wprowadzenie do projektu uchwały w § 2 punktu 9 - Budowy hali 
widowiskowo-sportowej w miejscowo�ci Nowa Słupia. 
 
Radny Marek Kwiecie�                                                                                     
Czy Powiat buduje hale widowiskowo-sportowe? 
 
Starosta Kielecki Zenon Janus                                                                               
Mówimy o halach sportowych. By� mo�e si� pan radny przej�zyczył. Prosz� o 
autopoprawk� w zgłoszonym wniosku. Je�eli zapiszemy budowa hali 
widowisko- sportowej to nie b�dzie ona mo�liwa do zrealizowania. 
 
Radny Mieczysław K�dzierski 
W zwi�zku z powy�szym zgłaszam wniosek do projektu uchwały w § 2 punktu 
9 - Budowy hali sportowej w miejscowo�ci Nowa Słupia. 
 
Radny Stanisław Okólski 
Wnioskodawca został zmuszony do dokonania poprawki zapisu z hali 
widowiskowo- sportowej na hal� sportow�. Na pewno chodzi o hal� 
widowiskowo-sportow�, bo ka�da hala sportowa jest z miejscami na widowni�  
i mo�e by� hal� widowiskowo-sportow�.  
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Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Ze słów wnioskodawcy jasno wynika, �e podtrzymał hal� sportow�. Wcze�nie 
zgłaszany zapis hali widowiskowo-sportowej nie miał racji bytu jako nie 
mo�liwa do realizacji.  
Mamy dwie poprawki b�d� je podawał pod głosowanie Radzie w kolejno�ci 
zgłaszania.  
 

Poddaje pod głosowanie poprawk� zgłoszon� przez Zarz�d Powiatu 
dotycz�ca wprowadzenia w § 2 punktu 8 - Poprawa warunków edukacyjnych 
poprzez modernizacj�, rozbudow� i remont sali gimnastycznej w Bodzentynie. 
 
Głosowanie 
Za - 19 
Przeciw - 2 
Wstrzymało si� – 7 
 
W wyniku głosowania zgłoszona poprawka została przyj�ta. 
 

Druga poprawka zgłoszona przez radnego K�dzierskiego dotycz�ca 
wprowadzenia do projektu uchwały w § 2 punktu 9 - Budowa hali sportowej  
w miejscowo�ci Nowa Słupia. 
 
Głosowanie 
Za - 17 
Przeciw - 1 
Wstrzymało si� – 10 
 
W wyniku głosowania zgłoszona poprawka została przyj�ta. 
 
 
Przewodnicz�cy przedstawił radnym stosowny projekt uchwały wraz  
z przegłosowanymi poprawkami. 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
Głosowanie 
Za - 28 
Przeciw - brak 
Wstrzymało si� – brak 
 
W wyniku głosowania podj�to uchwał� nr VII/ 47 /07 Rady Powiatu  
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w Kielcach z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie zabezpieczenia w bud�ecie 
Powiatu Kieleckiego �rodków finansowych na realizacj� wymienionych 
inwestycji w ramach Regionalnego Programu Operacyjnego Województwa 
�wi�tokrzyskiego na lata 2007-2013 współfinansowanego ze �rodków 
Europejskiego Funduszu Rozwoju Regionalnego Unii Europejskiej                     
- która stanowi zał�cznik nr 12  do protokołu. 
 

Przewodnicz�cy Rady Powiatu Tomasz Lato  
Te projekty uchwał mieli�my na długo przed sesj� i mogli�my na ich temat 
dyskutowa� na komisjach oraz wprowadza� poprawki. Przypomn�, �e te 
uchwały wszyscy na komisjach przyj�li jednogło�nie. Aby usprawni� sobie 
prace by w przyszło�ci stara� si� o taki sprawach decydowa� na komisjach by 
wcze�niej mo�na było mie� przygotowane pełne materiały przez Zarz�d.  
 

 

Do pkt 7 ppkt 10  

 
10) przyznania dotacji dla Miasta Kielce na zakup �rodków 

dla Komendy Miejskiej Pa�stwowej Stra�y Po�arnej w 
Kielcach, niezb�dnych do likwidacji ska�e� i 
zanieczyszcze� na drogach na terenie powiatu kieleckiego, 

 
Projekt uzyskał pozytywn� opini� Komisji Bezpiecze�stwa, Ochrony 
Przeciwpo�arowej, Przeciwpowodziowej i Zapobiegania Innym  Zagro�eniom. 
 
Przewodnicz�cy Rady przedstawił radnym stosowny projekt uchwały. 
 
 
Projekt uchwały poddano pod głosowanie. 
 
Głosowanie 
Za - 28 
Przeciw - brak 
Wstrzymało si� – brak 
 
W wyniku głosowania podj�to uchwał� nr VII/ 48 /07 Rady Powiatu  
w Kielcach z dnia 30 maja 2007 r. w sprawie przyznania dotacji dla Miasta 
Kielce na zakup �rodków dla Komendy Miejskiej Pa�stwowej Stra�y Po�arnej 
w Kielcach, niezb�dnych do likwidacji ska�e� i zanieczyszcze� na drogach na 
terenie powiatu kieleckiego - która stanowi zał�cznik nr 13  do protokołu. 
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Do pkt 8 
Zapytania i interpelacje radnych 
 
Wiceprzewodnicz�cy Rady Powiatu Józef Szczepa�czyk 
Pro�ba do Zarz�du Powiatu by zainteresowa� si� stanem przydro�nych poboczy 
oraz rowów. Chodzi konkretnie o wycink� drzewostanu, który cz�sto 
rozkrzewia si� na jezdni� zagra�aj�c bezpiecze�stwu na drogach. 
Warto byłoby przy okazji oczyszczania rowów przyjrze� si� i sporz�dzi� 
harmonogram prac zmierzaj�cy do obni�enia poboczy na niektórych odcinkach 
dróg. Pobocza te nierzadko s� wy�sze od jezdni, co powoduje, �e woda nie 
spływa do rowów. Jak to wpływa na nawierzchnie dróg, to mo�na obserwowa� 
na wielu odcinkach. 
Przedmiotem zainteresowania dzisiejszej sesji maj� by� obiekty mostowe na 
terenie powiatu. Warto byłoby sporz�dzi� szczegółowy przegl�d mostów 
powiatowych i tam gdzie jest potrzeba zamocowa� barierki. Drogi powiatowe 
nie s� najszerszymi drogami a w wielu przypadkach mosty te s� zaro�ni�te traw� 
i bez odpowiednich barierek miejsca te nie nale�� do bezpiecznych. Nie s� to 
wydatki, które by rozbiły bud�et Powiatowego Zarz�du Dróg czy bud�et 
powiatu w dziale inwestycji drogowych. 
Maj�c �wiadomo�� ogromnego zakresu prac nie oczekuj� odpowiedzi dzi�, ale  
w miar� krótkim czasie tj. do ko�ca tygodnia.  
 
Do pkt 9                                                                                                          
Zamkni�cie obrad 
 

Wobec wyczerpania porz�dku obrad Przewodnicz�cy Rady Powiatu 
zamkn�ł sesje Rady Powiatu w dniu 30 maja 2007 r. o godz. 13.30. 
 
 

 
Przewodnicz�cy Rady 
        Tomasz Lato 

 


